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	January 15, 2015
	
	Le 15 janvier 2015

	
	
	

	Coram:  Rothstein, Moldaver and Karakatsanis JJ.
	
	Coram : Les juges Rothstein, Moldaver et Karakatsanis

	
	
	

	BETWEEN:

Neila Catherine MacQueen, Joseph M. Petitpas, Ann Marie Ross and Kathleen Iris Crawford

Applicants

- and -

Attorney General of Canada

Respondent

AND BETWEEN:

Neila Catherine MacQueen, Joseph M. Petitpas, Ann Marie Ross and Kathleen Iris Crawford

Applicants

- and -

Sydney Steel Corporation, a body corporate, and Attorney General of Nova Scotia

Respondents
	
	ENTRE :

Neila Catherine MacQueen, Joseph M. Petitpas, Ann Marie Ross et Kathleen Iris Crawford

Demandeurs

- et -

Procureur général du Canada

Intimé

ET ENTRE :

Neila Catherine MacQueen, Joseph M. Petitpas, Ann Marie Ross et Kathleen Iris Crawford

Demandeurs

- et -

Sydney Steel Corporation, une personne morale, et Procureur général de la Nouvelle-Écosse

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion of the respondents Sydney Steel Corporation, a body corporate, and Attorney General of Nova Scotia, to strike all or portions of the affidavit of Lynda Collins filed with the application for leave to appeal is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Nova Scotia Court of Appeal, Numbers CA 392560 and CA 393200, 2014 NSCA 73, dated July 15, 2014, is dismissed with costs.
	
	JUGEMENT

La requête présentée par les intimés Sydney Steel Corporation, une personne morale, et le Procureur général de la Nouvelle-Écosse, en vue d’obtenir la radiation de tout ou partie de l’affidavit de Lynda Collins déposé avec la demande d’autorisation d’appel est rejetée. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Nouvelle-Écosse, numéros CA 392560 et CA 393200, 2014 NSCA 73, daté du 15 juillet 2014, est rejetée avec dépens. 
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